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Referat af styrelsesmødet den 12.6.2023 kl. 8:00-11:00 

Til stede: Gitte Storm Henriksen, Lone Clemmensen, Susanne Mortensen, Lene 
Kingo Laursen, Tea Wagtberg Rasmussen. Referent: Thomas Henriksen. 
Tids-
punkt 

Punkter Resultat 

8.00 Møde med Peter Faarup Styrelsen havde et fint møde med 

Peter. De lokale skolepolitiske og 
pædagogiske forhold på Langeland blev 

drøftet. 

9.30 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

9.33 
 

2. Godkendelse af referat fra d. 
20.3.2023  

Referatet blev godkendt. 

9.35 
 

 
 
 

 

3. Opfølgning på igangværende 
arbejdet med: 

• Afsluttede forhandlinger 
vedr. St. bededag samt 
ændring i ferie i Svendborg. 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

• Datoer for næste års 

mødeaktivitet er 
færdiggjort. 

 
 

 
• Tilmeldinger til kongres + 

diverse møder næste 

skoleår. 
•  

  

 
 

• Lone orienterede om at 
forhandlingerne om 
implementering af afskaffelsen af 

st. Bededag er afsluttet. På Ærø 
og Langeland er de ekstra 

arbejdstimer afsat til 
forberedelse og efterbehandling 
af skoleåret, imens 3 af de 6 

timerne i Svendborg er blevet 
brugt til at hæve det aftalte 

maximale UV timetal og 
forberedelsestid for en lærer. 

 
• Lone orienterede om at møderne 

er lagt. Dog kan der fortsat 

komme ændringer, når 
fællesmøderne fra lokalaftalerne 

skal aftales med kommunerne. 
 

 
• Alle skal sikre sig, at de er 

tilmeldt kongres. 

9.45 

 

4. Kredskontoret 

• Senior/aktiviteter  

 
 

 
 

• Sidste Nyhedsbrev og 

reaktioner på dette. 

 

 

• Der har været afholdt møde med 
seniorerne. De ønsker at 

arrangerer heldags 
arrangementer. Planlægningen 
starter i august. 

• Lone orienterede om at nogle 
logoer, som vi ikke har 

rettigheder til, havde sneget sig 
ind i det sidste nyhedsbrev. PPR i 
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• Uge 24. 

Ændringer/opdateringer i 
Sikkerhed i DLF. 

•  

Svendborg reagerede på det. Der 
er givet en undskyldning til PPR 

og der er udsendt et revideret 
nyhedsbrev, hvor ingen logoer er 

med og hvor vi mere tydeligt 
markerer at kommentarerne til 
de kommende besparelser er 

vores egne. 
 

Styrelsen drøftede om processen 
omkring høringssvarene var gået 
for stærkt, det var der ikke 

enighed om. Tempoet omkring 
processen og den praksis der er 

med omlægning af arbejde på 
kredsen, blev nævnt. Emnet skal 
drøftes nærmere på det 

kommende STM 

 
• Lone orienterede kort om at DLF 

laver opdateringer på deres IT-

sikkerhed i uge 24. 

 

10.00 
 

10.05 
 
 

 
 

10.08 
 
 

 
10.10 

 

5. TR/AMR -arbejdet   
•  1. maj. Evaluering. 

 

 
 

 
 

 
 

 
• Susanne har sendt 

ansøgning vedr. økonomisk 

støtte til første AMR møde 
d. 9/10 hos 
Vellivforeningen. Mentale 

sundhedsdage. Se evt. her:  
Vellivforeningen.dk | Velliv 
Foreningen 

• TR/AMR -møde og 
sommerfrokost d. 19.6 kl. 

14.30 -16.30. 
Sommerfrokost kl. 17.00 på 

Bella Italia. 

 

 

 
• Styrelsen var tilfreds med 

arrangementet, der var enighed 
om at det var noget som skulle 
gentages til næste år. Dog ligger 

1. maj på en onsdag næste år, 
derfor skal det afklares om 

mange skoler har lange 
arbejdsdage liggende om 
onsdagen. 

 
• Susanne orienterede om den 

ansøgning hun har sendt afsted. 
Hun fortalte om den pågældende 
forening. 

 

 
 

 
• Lone orienterede om 

arrangementet. 

 
På TR/AMR-kurset d 14/11 23 

kommer Ravi som er formand for 
lærerkredsen i Kolding og 

https://www.vellivforeningen.dk/
https://www.vellivforeningen.dk/
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• Afgående TR: Dorte; PPR, 

Allan, Skårup skole, 
Michael; Byhaveskolen, 

Lars: Ørkildskolen 
Birgitte; Svendborg 

Heldagsskole er konstitueret 
pæd. Afdelingsleder frem til 
31.12 

 

fortæller om, hvordan 
arbejdsmiljølovgivningen kan 

bruges i de tillidsvalgtes arbejde. 
 

• Orientering. 

 6. Ukraine. Intet til punktet 

 

• Gitte orienterede om at der nu er 

udsigt for at der kommer en 
efterbetaling for det arbejde 

kommunerne har lavet i forhold 
til de ukrainske flygtninge. Det er 
uklart, hvor mange penge det 

drejer sig om og hvordan de vil 
blive brugt i kommunerne. 

10.12 7. FH. Orientering fra møder i FH-
bestyrelse. 

 

• Lone orienterede at, Thomas og 
Lone deltager i studieturen til 

Bruxelles i efteråret.  
• Thomas orienterede om, at Bo 

Hansen kommer på besøg i KU 

Svendborg tirsdag d 13 juni. Og 
spurgte om der var emner han 

skulle tage op. 
Flg. punkter blev drøftet: 

1. Da hver af de to 
sportsklasser på 
Nymarkskolen bliver på hver 

21 elever, får det den 
konsekvens at elev-

gennemsnittet i de nu 7, 7. 
klasser, falder til under 27 
elever. Det får den betydning 

at skolen ikke modtager den 
forhøjede bevilling for elev 

nummer 27 og 28. De 
resterende seks, 7. klasser 
har altså færre resurser til 

rådighed til, at lave skole for, 
end de ville have haft, hvis 

der kun var oprettet 1. 
sportsklasse med 28 elever i. 
Det oplyste Henrik Nielsen 

ikke kommunalbestyrelsen 
om, da han argumenterede 
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for sportsklasserne, derimod  
oplyste han at den var var 

fuldt finansieret. 
2. Vil præsenterer de forslag til 

besparelser, som kredsen har 
offentliggjort i deres nyhedsbrev.  

 
10.12 

 
8.  Skolepolitisk arbejde.  

 
• Se de andre punkter. 

10.12 9. Særlige medlemsgrupper.  

Afholdelse af klubmøde på PPR d. 
22.6. 

• Der har været afholdt møde med 

BH. Klasselederne, der var ikke 
stort fremmøde, det var et 

hyggeligt møde, men der 
behøver ikke afholdes mere end 

et møde pr. år med denne 
medlemsgruppe. 
 

Medlemmerne på PPR har 
reageret på, den del der 

omhandlede PPR i nyhedsbrevet, 
derfor er der arrangeret et møde 
på PPR d. 25. juni. Lone, Thomas 

og Lene deltager i mødet. 

10.15 

 
 

 
 
 

 
 

 

10. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle 
områder.  

 
DLF: 
         

• Tilbagemeldinger på for-
/næstformands møde om 

udvælgelse af områder for 
målsætninger. DLF.  

• Udsat til næste STM 

10.25 
 
 

 
 

 
 
10.30 

 
 

 
10.45 
 

 

11. 
Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne. 

• Registrering af arbejdstid 
for skoleåret 23/24. 

kredsudsendelse 030/2023. 
Thomas og Steen følger op 
på arbejdet. 

 

• Svendborg budget 

2024/2027 samt Ærø og 
Langelands budgetter. 

 

• A20 Århjuls-møder Ærø, 

Svendborg og Langeland 
 

 

• Udsat til næste STM 
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11.00 
 

12. Kommunikation 
• Nyhedsbrev juni. Deadline 

fredag d. 23.6.2023. Hvem 
skriver hvad? 

• STM i uge 26 er aflyst.  
• Nyhedsbrev: 

Lene: BH. Klasseledermøde. 
Susanne: Havsvømning. 

Lone: Sommerferiehilsen til 
lærerne. 
K.B: Skolen på vandet, 

sejlcenteret på Thurø 
Thomas: OK24  

 

10.55 13. Regnskab og budget. 

Særlig Fond: Nyt tag på 
overdækning for enden af 
gårdhaven og på garagerne.  

 

• Lone foreslog at der laves nyt tag 

på garagen/skuret og gårdhaven, 
hun regner med at det kommer 
til at koste ca. 100.000 kr. 

150.000 kr. Styrelsen besluttede 
at der skulle indhentes tilbud. 

Maling af huset og reparation af 
vinduer blev drøfter. Det skal på 
som punkt på næste STM. 

11.05 14. Punkter til næste møde. 1. Proces ved korte frister og 
omlægning af tjeneste. 

2. Punkt 10 og 11. 
3. Maling af hus. 

11.10 15. Eventuelt. • Lone orienterede om møde om 
arbejdstidsaftalen med Kathrine 

Hüttel. Emnerne for de 
kommende møder i Svendborg er 
den nye læreruddannelse og 

inklusion med fokus på faglig 
didaktik. 

 
 

 
 


